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Abstract (en)
[origin: US5107806A] A hydraulic valve-clearance compensating element for internal combustion engines in which an internal valve stem is capable
of being axially shifted relative to an external stem such that, together with the latter, it delimits an oil-filled storage chamber. The volume of the
storage chamber may be altered and is sealed to the outside by a gasket. At least one compressible displacement member is included in the storage
chamber to offset changes in volume. This displacement member is made of a closed-celled soft foam with a non-porous surface layer.

Abstract (de)
Ein hydraulisches Ventilspielausgleichselement für Brennkraftmaschinen, bei dem ein Innenstößel (1) relativ zu einem Außenstößel (2)
axial verschiebbar ist und gemeinsam mit diesem einen volumenveränderlichen, nach außen durch eine Dichtung (6) abgeschlossenen,
ölgefüllten Speicherraum (3) begrenzt. In den Speicherraum (3) ist zumindest ein komprimierbarer Verdrängungskörper (4) zum Ausgleich von
Volumenveränderungen eingeschlossen, der aus einem geschlossenzelligen Weichschaum mit einer porenfreien Oberflächenschicht besteht.
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